
Zápis 
 

z 15. zasedání Zastupitelstva obce Dětmarovice, 
konaného dne 18.12.2024 od 16ti hod. v banketce Dělnického domu 

 
 

 

Přítomní: 
Zdeňka Foltynová 
Jana Formandlová 
Mgr. Richard Górecki 
Mgr. Michaela Kaděrová 
Ing. Miroslav Kozel 
Ing. Martin Krůl 
Ing. Tomáš Lejsal   
Vojtěch Motl 
Ing. Leonard Mynář 
Ing. Ladislav Rosman 
Ing. Marek Svrčina 
Mgr. Libor Stáňa 
Rostislav Vašut 
 
JUDr. Sylva Totková Kolderová (dostavila se v 16:13 hod.) 
 
 
Omluveni: 
Ing. Kateřina Trombalová 
 
 
Program: 
1. Zahájení 
2. Studie proveditelnosti 1. části splaškové kanalizace na Zálesí 
3. Rozpočtová opatření 
4. Návrh rozpočtu na rok 2025 
5. Majetková problematika 
6. Plán práce zastupitelstva obce na rok 2025 
7. Výsledek kontroly provedené kontrolním výborem 
8. Zpráva o činnosti kontrolního výboru v roce 2024 
9. Plán práce kontrolního výboru na rok 2025 
10. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2024 
11. Plán práce finančního výboru na rok 2025 
12. Závěr 
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1. Zahájení 
Zasedání zastupitelstva v 16:09 hod. zahájil a řídil starosta obce Ing. Ladislav Rosman, který 
všechny přivítal a konstatoval, že nyní je zde přítomno 13 členů zastupitelstva a jednání je tak 
usnášeníschopné.  
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce 
ad 1a) volí 
návrhovou komisi ve složení: 
předseda:  Ing. Leonard Mynář  
členové:  Ing. Miroslav Kozel, Rostislav Vašut      
 
Starosta určuje:  
ověřovatele zápisu: Ing. Marek Svrčina, Mgr. Michaela Kaděrová 
zapisovatelku:  Kateřina Richterová 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, 
Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, Rostislav Vašut (celkem 13), tento 
návrh schvalují. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
Starosta se dotázal, zda někdo ze zastupitelů navrhuje doplnění dnešního programu zasedání. 
 
K tomuto se přihlásil Ing. Svrčina, který navrhnul rozšíření dnešního programu jednání o bod 
týkající se prodloužení termínu pro podání žádostí občanů o poskytnutí finanční podpory 
domácnostem postiženým povodní v září t. r.   
 
Dále se přihlásil Ing. Krůl, který chtěl také vznést návrh na prodloužení termínu pro podání 
žádostí, včetně informace o aktuálním průběhu vyplácení pomoci.     
 
Starosta stručně informoval, že obci bylo dosud doručeno cca 60 žádostí občanů, které však 
bude třeba jednotlivě posoudit a ze Státního fondu životního prostředí ČR pak už obec obdržela 
částku 2.200.000 Kč. Další podrobnosti prodiskutuje následně u projednávání předmětného 
doplněného bodu.     
 
(V 16:13 hod. se na zasedání dostavila JUDr. Kolderová.)   
 
Starosta přečetl návrh usnesení 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 1b) schvaluje 
program zasedání ZO dle pozvánky doplněný o bod č. 12 - Prodloužení termínu podání žádostí 
o poskytnutí finanční podpory domácnostem postiženým povodní  
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Výsledky hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), tento návrh schvalují. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
2. Studie proveditelnosti 1. části splaškové kanalizace na Zálesí 
Starosta uvedl druhý bod s tím, že co se týká aktuální situace ohledně kanalizace v obci, v běhu 
je nyní výběrové řízení na stavbu její III. etapy za částku cca 250 mil. Kč a v současné době obec 
soutěží dodavatele stavby. Zároveň je ale v běhu také projektování její IV. etapy, přičemž tento 
projekt se bude zpracovávat cca 4 roky. Dále uvedl, že v této souvislosti obdržel žádost 
některých obyvatel Zálesí o řešení problému likvidace odpadních vod v této části obce u cca 
40ti RD, se kterými již také uskutečnil schůzku na úřadě a následně jim pak odpověděl formou 
e-mailové korespondence, vše najednou se ale realizovat nedá, a tak navrhuje, aby obec 
z důvodu nalezení optimálního způsobu řešení tohoto problému nechala zpracovat studii 
proveditelnosti odkanalizování uvedené lokality např. s možností napojení na kanalizaci 
v Orlové, novou ČOV, nebo případně s využitím jiných možností. Za sebe schválení záměru 
na zadání studie podporuje, což ale neznamená, že po jejím zhotovení bude problém 
s kanalizací na Zálesí vyřešen a rada obce se pak k tomuto rovněž připojuje. Poté otevřel 
diskuzi. 
 
Diskuze:      
Z řad přítomné veřejnosti se o slovo přihlásila p. Darina Piatková, která požádala zastupitele 
o schválení záměru zadání předmětné studie, shrnula obsah shora uvedené žádosti 
adresované starostovi a vedení obce vytkla, že jelikož Zálesí nepatří mezi privilegované části 
obce, jakou je zejména střed, nedělá pro tuto lokalitu nic.   
 
Starosta na to reagoval, že část obce Zálesí rozhodně opomíjená není, když se zde zbudovaly 
např. nové cesty, fotbalové hřiště, nebo veřejné osvětlení, ale vystavět kanalizaci v celém 
katastru obce je prostě nereálné, a to jak z důvodu finančních možností obce, tak také 
z důvodů věcných, jakými jsou zejména technické problémy s jejím vedením.   
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení.  
 
Zastupitelstvo obce 
ad 2) schvaluje  
zadání studie proveditelnosti 1. části splaškové kanalizace na Zálesí 
 
Výsledky hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
zadání studie proveditelnosti 1. části splaškové kanalizace na Zálesí. 
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Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
3. Rozpočtová opatření 
Starosta zahájil projednávání třetího bodu programu a z přiloženého materiálu rozebral 
podrobnosti, a to zejména položku mezd sezónních pracovníků z úřadu práce, dotace 
na chodník v Koukolné, snížení příspěvku pro základní školu, ušetřených financí 
na opravovaných cestách, odvádění odpadních vod kanalizací, kde se ušetřilo původně 
plánovaných 29 mil. Kč, stavby budovy Sokolovny, kde je nyní naopak profinancováno 13 mil. 
Kč, spolufinancování kotlíkových dotací ze strany obce, kde bylo zase vyčerpáno méně. Poté 
otevřel diskuzi.   
  
Diskuze: 
Mgr. Kaděrová se dotázala, co představuje poměrně vysoká částka u položky snížení příspěvku 
pro základní školu. Starosta odpověděl, že část se týká hardwarového vybavení počítačové sítě 
ZŠ a Ing. Svrčina pak dále upřesnil, že její převážná část představuje přebytek původního 
předpokladu na úhradu energií.   
 
Mgr. Stáňa uvedl, že předložený materiál nepočítá s možným financováním správních 
zaměstnanců školy a jestli by s tím pak nenastal nějaký zásadní problém. Starosta odpověděl, 
že obec tuto povinnost zatím nemá a není jisté, zda vůbec nastane, ale kdyby k tomu došlo, 
zásadní problém z hlediska financí by s tím neměla.   
 
Starosta přečetl návrh usnesení.  
 
Zastupitelstvo obce 
ad 3) schvaluje 
rozpočtové opatření č. 17 dle předloženého návrhu upraveného rozpočtu k 18.12.2024 
a upravený schodkový rozpočet obce Dětmarovice k 18.12.2024 takto:  
- příjmy celkem po konsolidaci ve výši 118.071.432 Kč (v členění dle předloženého návrhu)  
- výdaje celkem po konsolidaci ve výši 122.854.548 Kč (v členění dle předloženého návrhu)  
- rozdíl příjmů a výdajů ve výši 4.783.116 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2023  
ve výši 4.783.116 Kč, včetně přílohy:  
- Seznam investičních akcí na rok 2024 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
rozpočtové opatření č. 17 dle předloženého návrhu upraveného rozpočtu k 18.12.2024 
a upravený schodkový rozpočet obce Dětmarovice k 18.12.2024 takto:  
- příjmy celkem po konsolidaci ve výši 118.071.432 Kč (v členění dle předloženého návrhu)  
- výdaje celkem po konsolidaci ve výši 122.854.548 Kč (v členění dle předloženého návrhu)  
- rozdíl příjmů a výdajů ve výši 4.783.116 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2023  
ve výši 4.783.116 Kč, včetně přílohy:  
- Seznam investičních akcí na rok 2024. 
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Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
4. Návrh rozpočtu na rok 2025 
Starosta zahájil projednávání čtvrtého bodu programu. Řekl, že návrh rozpočtu 
je nejdůležitějším výchozím bodem, od kterého se pak budou odvíjet možnosti dalšího 
financování celého roku 2025. Upozornil, že nejpodstatnější část výdajové stránky rozpočtu, 
která ještě nikdy nebyla tak vysoká, tvoří náklady na zahájení výstavby III. etapy kanalizace 
a další výraznou nákladovou položku pak tvoří dostavba Sokolovny. V příštím roce je pak 
ale plánováno i mnoho dalších menších akcí, jako např. opravy komunikací, mimo jiné také 
v oblasti dnes již zmiňovaného Zálesí, kde se nyní bude také řešit otázka odvedení 
nevyhovujícího spádu dešťové vody na jedné z těchto komunikací. Mezi další pak patří např. 
úpravy oblasti hřbitova nebo parkoviště u SK, ale prioritou zůstává kanalizace a Sokolovna. 
Příjmové položky rozpočtu jsou pak na předpokládané úrovni a zůstatek financí na účtu obce 
je vyhovující, takže se v tuto chvíli nepočítá ani s možným překlenovacím úvěrem v roce 2026.  
Poté otevřel diskuzi.    
 
Diskuze:  
Ing. Krůl okomentoval rekordní rozpočet ve výši 200 mil. Kč s tím, že naplánovat se dá všechno, 
ale ne vše jde nakonec realizovat. Letošní výdajový rozpočet byl ve výši 160 mil. Kč a zbývá 
z něho přebytek ve výši cca 12 mil. Kč, takže obec neustále navyšuje nevyčerpané prostředky 
minulých let, což se v současné době pohybuje už kolem 100 mil. Kč, ale pokud se podaří 
zrealizovat kanalizaci, pak budou tyto prostředky využity. Dále se v souvislosti na minule 
řešené téma s odložením nástavby základní školy a problému velikostní kapacity mateřských 
škol dotázal, proč se neobjevilo v návrhu investičních akcí toto.     
 
Starosta odpověděl, že nyní nejsou vyhlášeny související dotační možnosti a také zatím není 
vyhotoven projekt týkající se úprav MŠ v Koukolné. Co se týká velkého rozdílu reálných úspor 
oproti původnímu plánu, tak ten vzniknul z předpokladu zahájení stavby III. etapy kanalizace 
už v letošním roce, k čemuž ale z objektivních důvodů nedošlo, když kvůli pozdnímu obdržení 
financí už nebylo možné stavbu zahájit a cokoliv profinancovat. Další věcí je, že odhad 
investičních financí je vždy plánován s rezervou a pokud se pak podaří vysoutěžit vyhotovení 
zakázky za nižší cenu, vznikne úspora.     
 
Ing. Krůl k tématu mateřské školy souhlasí s tím, že zrovna není vyhlášená související dotace, 
ale na jiné dotační tituly už obec čekala se zpracovanou projektovou dokumentací 
a předpokládal tedy, že se v návrhu rozpočtu objeví aspoň položka na projekt.  
 
Ing. Svrčina upřesnil, že zadání projektu už proběhlo a v současné době se zpracovává, starosta 
pak dodal, že pokud si dobře vzpomíná, náklady na přístavbu MŠ jsou odhadovány na cca 20 
mil. Kč, ale i kdyby se teď dotační možnost objevila, bylo by stejně nutno vyčkat stavebního 
povolení, které očekává v následujících měsících, protože jeho vydání se u poskytnutí dotace 
vyžaduje vždy.    
 
Ing. Krůl pak okomentoval návrh příspěvku zřizovatele pro ZŠ a MŠ na rok 2025 ve výši 
8.700.000 Kč s tím, že k této částce žádné výhrady nemá, ale v návaznosti na minulé jednání 
zastupitelstva, kde se řešilo, proč ne všechny děti z obce nastoupí do zdejší základní školy, 
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upozorňuje, že počet žáků ZŠ a MŠ je jedním ze základních parametrů, ze kterých se počítá 
rozpočtové určení daní, takže chybějící žáci pak znamenají také chybějící finance v rozpočtu 
obce. A dále pak sdělil, že za finanční výbor doporučuje předložený návrh rozpočtu na rok 2025 
schválit.   
 
P. Formandlová se dotázala, kolik aut ve vlastnictví obce je určeno pro potřeby pečovatelské 
služby a dále proč se v návrhu rozpočtu neoddělují finance na údržbu Dělnického domu 
od nákladů na vedení kroniky obce.  
 
Ing. Filipová, účetní obce, jí odpověděla, že pro potřeby pečovatelské služby je určeno jedno 
vozidlo pořízené cca před 3-4mi roky a finance na údržbu Dělnického domu od nákladů 
na vedení kroniky obce oddělit nelze, protože se tak postupuje podle příslušných účetních 
předpisů. Pokud má ale zájem o bližší určení jednotlivých položek, může ji v předstihu 
kontaktovat a ona je dovysvětlí.    
 
Mgr. Kaděrová se dotázala na položku modernizace obřadní síně v budově obecního úřadu, 
protože předpokládaná částka 2 mil. Kč se jí zdá vysoká. Starosta odpověděl, že projekt 
na modernizaci obřadní síně je již hotový a je k němu zpracovaná i vizualizace a tyto 
dokumenty teď budou předloženy radě obce. Částka 2 mil. Kč je nyní uvedena pouze 
odhadem, ale materiály jsou dnes velmi drahé, moderní podoba obřadní síně bude tedy něco 
stát.  
 
Ing. Svrčina dodal, že v rozpočtu je částka na modernizaci síně už zahrnutá, ale projekt 
a vizualizace budou zastupitelům předloženy příště, po jejich projednání na nadcházející radě 
obce.   
 
Starosta pak dále odpovídal na dotazy přítomných občanů, a to zejména k rekonstrukci 
Dělnického domu.   
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 4) schvaluje 
1. schodkový rozpočet obce Dětmarovice pro rok 2025 takto: 
-příjmy celkem po konsolidaci ve výši 170.861.400 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
-výdaje celkem po konsolidaci ve výši 206.174.520 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
-rozdíl příjmů a výdajů ve výši 35.313.120 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2024 
ve výši 35.313.120 Kč, včetně příloh: 
-Seznam investičních akcí na rok 2025 
-Rozpočet sociálního fondu na rok 2025, 
dle předloženého návrhu 
2. krytí ztráty pečovatelské služby daňovými příjmy obce, 
3. příspěvek z rozpočtu obce pro rok 2025 pro Základní školu a Mateřskou školu Dětmarovice, 
příspěvkovou organizaci, na neinvestiční výdaje ve výši 8.700.000 Kč s tím, že 450.000 Kč 
je určeno na ostatní výdaje 
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Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Mgr. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš 
Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, Rostislav 
Vašut (celkem 13), schvalují 
1. schodkový rozpočet obce Dětmarovice pro rok 2025 takto: 
-příjmy celkem po konsolidaci ve výši 170.861.400 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
-výdaje celkem po konsolidaci ve výši 206.174.520 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
-rozdíl příjmů a výdajů ve výši 35.313.120 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2024 
ve výši 35.313.120 Kč, včetně příloh: 
-Seznam investičních akcí na rok 2025 
-Rozpočet sociálního fondu na rok 2025, 
dle předloženého návrhu 
2. krytí ztráty pečovatelské služby daňovými příjmy obce, 
3. příspěvek z rozpočtu obce pro rok 2025 pro Základní školu a Mateřskou školu Dětmarovice, 
příspěvkovou organizaci, na neinvestiční výdaje ve výši 8.700.000 Kč s tím, že 450.000 Kč 
je určeno na ostatní výdaje. 
Proti tomuto usnesení hlasovala Jana Formandlová (celkem 1) 
Hlasování se nezdržel nikdo (celkem 0) 
 
5. Majetková problematika 
Starosta zahájil projednávání pátého bodu programu.  
 
K návrhu dle bodu 1 sdělil, že předmětný pozemek sice spadá do vlastnictví obce, ale jeho část 
slouží také jako příjezdová cesta k RD manželů žádajících o odkoupení této jeho části a rada 
obce doporučuje prodej schválit. Pak otevřel diskuzi.    
 
Diskuze: 
Ing. Krůl se přihlásil s tím, že podobné účelové komunikace obec většinou kupuje, není 
mu tedy jasné, proč se nyní téhle, navíc s asfaltovým povrchem, který sama zhotovila, naopak 
vzdává.  
 
P. Formandlová uvedla, že dle ní je vlastnictví této komunikace špatně řešeno už od začátku, 
ale nyní asi obec získá víc, než ztratí.  
 
Ing. Lejsal se dotázal, jestli se tohoto pozemku dotýká stavba III. etapy kanalizace. 
 
Starosta na to reagoval, že se jedná o cca 32m, které slouží výhradně jako příjezdová cesta 
k RD a pro obec není nijak významná. Dále uvedl, že do stavby III. etapy kanalizace nespadá, 
bude se jí týkat až ta IV.     
 
Starosta pak přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5a) schvaluje 
dle bodu 1 
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prodej části pozemku parc. č. 4480/2 ostatní plocha, jiná plocha v k. ú. Dětmarovice o výměře 
cca 90 m2 xxx a xxx, Dětmarovice č.p. xxx, za smluvní cenu 60,- Kč/m2 + náklady řízení po 
zaměření 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Tomáš Lejsal, 
Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, Rostislav Vašut 
(celkem 13) schvalují 
prodej části pozemku parc. č. 4480/2 ostatní plocha, jiná plocha v k. ú. Dětmarovice o výměře 
cca 90 m2 xxx a xxx, Dětmarovice č.p. xxx, za smluvní cenu 60,- Kč/m2 + náklady řízení po 
zaměření. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Hlasování se zdržel Ing. Martin Krůl (celkem 1) 
 
K návrhu dle bodu 2 starosta sdělil, že u tohoto pozemku ve vlastnictví obce se jedná o trvalý 
trávní porost, který je využíván rovněž jako příjezdová cesta k RD žadatele o odkoupení a rada 
obce doporučuje tento návrh schválit. Pak otevřel diskuzi.    
 
Diskuze: 
Bez diskuze.  
 
Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5b) schvaluje 
dle bodu 2 
prodej části pozemku parc. č. 1886 trvalý travní porost v k. ú. Dětmarovice, o výměře cca 3 m2 
xxx, xxx, Věřňovice, za smluvní cenu 60,- Kč/m2 + náklady řízení po zaměření 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Michaela 
Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš 
Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, Rostislav Vašut 
(celkem 13), schvalují 
prodej části pozemku parc. č. 1886 trvalý travní porost v k. ú. Dětmarovice, o výměře cca 3 m2 
xxx, xxx, Věřňovice, za smluvní cenu 60,- Kč/m2 + náklady řízení po zaměření. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Hlasování se zdržel Mgr. Richard Górecki (celkem 1) 
 
Po zahájení projednání návrhu dle bodu 3 starostou se přihlásil Ing. Kozel, který upozornil 
na chybu v předloženém materiálu, a to, že návrh textu usnesení se neshoduje s důvodovou 
zprávou k tomuto bodu a není tedy jasné, co by mělo být předmětem rozhodnutí. Tajemnice 
tento omyl v předloženém materiálu potvrdila, omluvila se za jeho zpracovatelku a navrhla, 
aby bylo projednání tohoto bodu nyní odloženo.    
Starosta pak přednesl návrh usnesení:   
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Zastupitelstvo obce 
ad 5c) odkládá  
dle bodu 3 
projednání převodu nemovitostí dle bodu 3 předloženého materiálu.  
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), odkládají 
projednání převodu nemovitostí dle bodu 3 předloženého materiálu. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
6. Plán práce zastupitelstva obce na rok 2025 
Starosta stručně zahájil projednávání šestého bodu programu s odkazem na přiložený návrh 
jednotlivých termínů zasedání v příštím roce a zároveň otevřel diskuzi.   
 
Diskuze: 
Bez diskuze. 
 
Starosta přečetl návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce 
ad 6) schvaluje   
„Plán práce Zastupitelstva obce Dětmarovice na rok 2025“ dle předloženého návrhu 
 

Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
„Plán práce Zastupitelstva obce Dětmarovice na rok 2025“ dle předloženého návrhu. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0)  
 
7. Výsledek kontroly provedené kontrolním výborem 
Starosta zahájil projednávání sedmého bodu programu předáním slova Mgr. Kaděrové, 
předsedkyni kontrolního výboru.  
 
Mgr. Kaděrová informovala, že kontrolní výbor na svém posledním zasedání provedl 
každoroční kontrolu dodržování právních předpisů Finančním výborem ZO Dětmarovice 
a neshledal při ní žádné pochybení.    
 
Starosta poté otevřel diskuzi.   
 
Diskuze: 
Bez diskuze.  
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Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 7) bere na vědomí  
výsledek kontroly dodržování právních předpisů Finančním výborem ZO Dětmarovice, 
provedené Kontrolním výborem ZO Dětmarovice dne 04.11.2024   
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), berou na vědomí 
výsledek kontroly dodržování právních předpisů Finančním výborem ZO Dětmarovice, 
provedené Kontrolním výborem ZO Dětmarovice dne 04.11.2024.   
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
8. Zpráva o činnosti kontrolního výboru v roce 2024  
Starosta zahájil projednávání osmého bodu programu s tím, že opět předal slovo Mgr. 
Kaděrové.   
 
Mgr. Kaděrová stručně shrnula obsah zprávy o činnosti výboru v uplynulém roce a vyzvala 
zastupitele, aby případně navrhli, co by mělo být předmětem dalších kontrol.   
 
Starosta poté otevřel diskuzi.  
 
Diskuze: 
Ing. Krůl poznamenal, že kontrolní výbor může provádět kontroly i z vlastní iniciativy, ne pouze 
na doporučení zastupitelstva.  
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 8) schvaluje  
„Zprávu o činnosti Kontrolního výboru ZO Dětmarovice v roce 2024“   
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
„Zprávu o činnosti Kontrolního výboru ZO Dětmarovice v roce 2024“.   
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
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9. Plán práce kontrolního výboru na rok 2025  
Starosta zahájil projednávání devátého bodu programu opakovaným předáním slova Mgr. 
Kaděrové, která přednesla návrh plánu práce výboru na příští rok.  
 
Starosta pak otevřel diskuzi.  
 
Diskuze: 
Bez diskuze.  
 
Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 9) schvaluje  
„Plán práce Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice pro rok 2025“ 
dle předloženého návrhu 
   
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
„Plán práce Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice pro rok 2025“ 
dle předloženého návrhu. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
10. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2024  
Starosta zahájil projednávání desátého bodu programu předáním slova Ing. Krůlovi, 
předsedovi finančního výboru. 
 
Ing. Krůl uvedl, že finanční výbor se v uplynulém roce sešel na 5ti zasedáních, jak bylo 
stanoveno jeho plánem práce schváleným zastupitelstvem a vždy byl usnášeníschopný, když 
byla u každého z těchto zasedání přítomna nadpoloviční většina jeho členů. Dále pak shrnul 
obsah provedených kontrol dle předkládané zprávy o činnosti výboru.    
   
Starosta poté otevřel diskuzi.  
 
Diskuze: 
Bez diskuze.  
 
Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 10) schvaluje  
„Zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice v roce 2024“   
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Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
„Zprávu o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice v roce 2024“.   
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
11. Plán práce finančního výboru na rok 2025  
Starosta zahájil projednávání jedenáctého bodu programu a opět předal slovo Ing. Krůlovi. 
 
Ing. Krůl stručně sdělil, že plán práce finančního výboru na příští rok předkládá ke schválení 
ve stejném rozsahu jako loni s tím, že obsah konkrétních kontrol bude stanoven v průběhu 
roku podle aktuální situace.  
 
Starosta pak otevřel diskuzi.    
   
Diskuze: 
Bez diskuze.  
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 11) schvaluje  
„Plán práce Finančního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice na rok 2025“ 
dle předloženého návrhu 
   
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
„Plán práce Finančního výboru Zastupitelstva obce Dětmarovice na rok 2025“ 
dle předloženého návrhu. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
12. Prodloužení termínu podání žádostí o poskytnutí finanční podpory domácnostem 
postiženým povodní 
Starosta zahájil projednávání doplněného dvanáctého bodu programu s tím, že připomíná, 
že původní termín pro podání žádostí občanů končil dne 10. 12. t. r., jak bylo schváleno 
zastupitelstvem na jeho zasedání v listopadu. Žádostí obec obdržela cca 60 a ze Státního fondu 
životního prostředí teď na jejich základě obdržela částku 2.200.000 Kč a připravuje 
mechanismus jejího rozdělení, přičemž hodnotit se bude každý jednotlivý případ, který je 
nutno také jednotlivě prověřit, např. pomocí fotografií, čestných prohlášení apod. Poté budou 
tyto jednotlivé žádosti předloženy radě obce k rozhodnutí o přidělení výše podpory 
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žadatelům. Finanční prostředky pak budou zasílány přímo na jejich bankovní účty bez nutnosti 
uzavření darovací smlouvy. Nakonec řekl, že po předchozím zvážení situace se vedení obce 
rozhodlo navrhnout prodloužení shora uvedeného termínu pro podání žádostí občanů až do 
15. 1. a otevřel diskuzi.          
 
Diskuze: 
Ing. Krůl se dotázal, jestli tedy doteď nebyla vyplacena žádná podpora a starosta 
mu odpověděl, že nebyla.  
 
Ing. Svrčina poté shrnul pravidla projektu, který pomáhal administrovat a ty byly nastaveny 
tak, že do konce ledna může obec ve třech etapách požádat stát o příslušné finance ve výši 40 
tis. Kč na jednu postiženou domácnost, 6. 12. byla podána 1. skupina žádostí, ve které bylo 
přihlášeno 55 žadatelů a na tyto žádosti obec požádala o zmíněné 2.200.000 Kč, poté přibylo 
dalších 9 žádostí v termínu do 10. 12. a po tomto termínu přibyla ještě 1, takže kvůli tomu, aby 
vzniknul prostor pro zažádání o další státní podporu ve 2., potažmo ve 3. etapě, podle zájmu 
občanů, by bylo dobré konečný termín prodloužit do 15. 1., protože po konci ledna už další 
žádost o podporu od státu podávat nelze. Po konci ledna má obec 365 dní na to, aby státu 
doložila vyúčtování každé jednotlivé žádosti, a mezitím budou tyto žádosti občanů 
předkládány radě obce k posouzení podle pravidel minule schválených zastupitelstvem.         
 
Ing. Krůl je zklamaný z toho, že obec nepostupuje rychleji, protože to, že se dá přihlašovat 
do 31. 1. je pravda, ale obec mohla stát požádat zálohově už mnohem dřív a občané mohli 
dostat podporu už před Vánocemi.  
 
Ing. Svrčina na to reagoval, že si nemyslí, že tento mechanismus šel nějak výrazně urychlit, 
protože na začátku chyběly ucelené informace a každý z žadatelů musel podat nějaký jejich 
souhrn, které pak obec sumarizovala a dále zasílala SFŽP a také finální vyúčtování 
poskytnutých dotací vůči SFŽP pak bude muset být v pořádku. Obec tedy musí postupovat 
obezřetně, když by pak těžko dostávala neoprávněně vyplacené finance zpět.        
 
Starosta doplnil, že navíc to není tak, že by obec občanům nevyplatila nic, když měla možnost 
rozdělit mezi všechny postižené domácnosti, které byly zaplavené v obytné části, do 14ti dnů 
od povodní aspoň částku 10.000 Kč, ostatní domácnosti už mají, bez jakéhokoliv 
bagatelizování, postižení menšího rozsahu, jako např. sklepy, garáže a zahrady, o finanční 
podporu si samozřejmě žádají také, ale tato situace už nutně nevyžaduje urychlené zbudování 
nového obydlí a bohužel je také nutno říct, že ne všechny žádosti, které byly obci doručeny, 
jsou oprávněné.       
 
P. Formandlová se přihlásila s tím, že součástí dnešního projednání prodloužení termínu 
by měla být i zpráva pro občany, že tak bylo učiněno. Ing. Svrčina na to reagoval, že o tom 
bude publikována informace prostřednictvím webových stránek, mobilní aplikace, případně 
rozhlasu. Starosta doplnil, že tato informace bude publikována zítra, tj. dne 21. 12. 
 
Starosta poté přednesl návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce 
ad 12) schvaluje 
prodloužení termínu podání žádostí o poskytnutí finanční podpory domácnostem postiženým 
povodní do 15. 01. 2025 dle Pravidel poskytnutí finanční podpory v rámci Výzvy vyhlášené 
na základě Rozhodnutí ministra životního prostředí k „Zajištění pomoci domácnostem 
postiženým povodněmi po 12. 09. 2024 v souvislosti s tlakovou níží Boris“ dle předloženého 
návrhu 

 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Zdeňka Foltynová, Jana Formandlová, Mgr. Richard Górecki, 
Mgr. Michaela Kaděrová, JUDr. Sylva Totková Kolderová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, 
Ing. Tomáš Lejsal, Vojtěch Motl, Ing. Leonard Mynář, Ing. Marek Svrčina, Mgr. Libor Stáňa, 
Rostislav Vašut (celkem 14), schvalují 
prodloužení termínu podání žádostí o poskytnutí finanční podpory domácnostem postiženým 
povodní do 15. 01. 2025 dle Pravidel poskytnutí finanční podpory v rámci Výzvy vyhlášené 
na základě Rozhodnutí ministra životního prostředí k „Zajištění pomoci domácnostem 
postiženým povodněmi po 12. 09. 2024 v souvislosti s tlakovou níží Boris“ dle předloženého 
návrhu. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
     
13. Závěr  
Starosta poděkoval všem přítomným za jejich účast na dnešním zasedání zastupitelstva, 
popřál jim klidné prožití nadcházejících vánočních svátků a upozornil, že příští zasedání 
zastupitelstva se uskuteční v březnu příštího roku. V 17:40 hod. pak zasedání ukončil.  
 
 
Datum vyhotovení zápisu: 27.12.2024 
 
 
 

Ing. Ladislav Rosman, starosta obce v. r.  
 
 

Ing. Marek Svrčina, ověřovatel zápisu v. r.  
 
 

Mgr. Michaela Kaděrová, ověřovatelka zápisu v. r.  
 
 

Kateřina Richterová, zapisovatelka v. r.  
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